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The Arab State of Kuwait is one of the countries of the Arab world, and the third smallest country of the Arab Gulf states, which is located on the coast of the Arabian Gulf and shares its land borders with the Kingdom of Saudi Arabia from the south, and the Republic of Iraq from the north and west, where the State of Kuwait is formed by its location on the waters of the Arabian Gulf. A strategic position in the maritime trade that linked the countries of the Arabian Peninsula with the countries of India, in addition to diving on pearls, the first pillar in the economy of Kuwait .in the past
ترجمة مقدمة تعبير انجليزي عن الكويت في الماضي والحاضر
إنّ دولة الكويت العربية هي واحدة من دول الوطن العربي، وثالث أصغر دولة من دول الخليج العربي، والتي تقع على ساحل الخليج العربي وتشترك بحدودها البرية مع المملكة العربية السعودية من الجنوب، والجمهورية العراقية من الشمال والغرب، حيثُ تشكل دولة الكويت بموقعها على مياه الخليج العربي مكانة استراتيجية في التجارة البحرية التي كانت تصل بين بلاد شبه الجزيرة العربية مع بلاد الهند، بالإضافة إلى الغوص على اللؤلؤ الركيزة الأولى في اقتصاد الكويت قديمًا.
موضوع تعبير انجليزي عن الكويت في الماضي والحاضر
The history of the State of Kuwait dates back to the third century BC, when the Greeks reigned, and some of them lived on Failaka Island belonging to the State of Kuwait, in addition to eight other islands, but they are uninhabited, and in the fourteenth and fifteenth centuries the rule in Kuwait of the Kingdom of Hormuz and then seized The Portuguese were on it until they were expelled from it with the help of the Omanis, and in 1715 the Utub tribe settled in Kuwait and worked in pearl diving and maritime trade. The royal rule in it, and in 1911, during the reign of Sheikh Mubarak Al-Sabah, the first educational school in Kuwait was opened, called the “Mubarakiya School.” He also opened the first regular hospital in Kuwait during his reign, so that the State of Kuwait later witnessed at the hands of the Al-Sabah rulers many developments and achievements by discovering fields Oil and the export of the first shipment in 1946 AD, as well as the adoption of the Kuwaiti dinar as the state currency in circulation in 1960 AD, and the construction of Kuwait Towers to support electricity and water and its opening in 1979 AD, and in 2000 the universities were opened private in the State of Kuwait.
ترجمة موضوع تعبير انجليزي عن الكويت في الماضي والحاضر
يعود تاريخ دولة الكويت إلى القرن الثالث قبل الميلاد حيثُ عهد اليونانيين، وقد كان يسكن البعض منهم في جزيرة فيلكا التابعة إلى دولة الكويت، بالإضافة إلى ثمانية جزر أخرى لكنها غير مأهولة بالسكان، وفي القرن الرابع عشر والخامس عشر الحكم في الكويت لمملكة هرمز ومن ثم استولى عليها البرتغاليون إلى أن تم طردهم منها بمساعدة العمانيين، وفي عام 1715 استوطن الكويت قبيلة العتوب وعملوا بالغوص إلى اللؤلؤ والتجارة البحرية، فازدهرت حينها مدينة الكويت وتزايد عدد السكان فيها، وفي عام 1756م تولّى الشيخ صباح الأول حكم دولة الكويت، ليتناقل الحكم أسرة الصباح نظرًا لنظام الحكم الملكي فيها، وفي عام 1911م في عهد الشيخ مبارك الصباح افتتحت أول مدرسة تعليمية في الكويت سميت "المدرسة المباركية"، كما افتتح في عهده أول مستشفى نظامي في الكويت، لتشهد دولة الكويت فيما بعد على يد حكام آل الصباح الكثير من التطورات والإنجازات باكتشافهم حقول النفط وتصدير أول شحنة عام 1946م، وكذلك اعتماد الدينار الكويتي عملة الدولة المتداولة عام 1960م، وبناء أبراج الكويت لدعم الكهرباء والماء وافتتاحها عام 1979م، وفي عام 2000م تم افتتاح الجامعات الخاصة في دولة الكويت.
خاتمة تعبير انجليزي عن الكويت في الماضي والحاضر
Since the Al-Sabah family took over the country, the State of Kuwait has witnessed many developments and updates in various fields. The discovery of oil wells has been a huge economic force on which the State of Kuwait relies to this day, in addition to its efficiency in trading natural pearls, and its ancient and modern historical landmarks that made it The State of Kuwait is a very important tourist destination, in addition to Failaka Island, which has many antiquities dating back to very ancient times, and other islands where you find many different types of birds and unique marine creatures
ترجمة خاتمة تعبير انجليزي عن الكويت في الماضي والحاضر
شهدت دولة الكويت منذ تولّي أسرة آل الصباح الحكم في البلاد على الكثير من التطورات والتحديثات في مختلف المجالات، فقد كان اكتشاف آبار النفط قوة اقتصادية ضخمة تعتمد عليها دولة الكويت حتى يومنا هذا، بالإضافة إلى كفاءتها بتجارة اللؤلؤ الطبيعي، ومعالمها التاريخية القديمة والحديثة التي جعلت من دولة الكويت مقصد سياحي في غاية الأهمية، بالإضافة إلى جزيرة فيلكا التي تمتلك الكثير من الآثار والتي تعود إلى حقب زمنية قديمة جدًا، وغيرها من الجزر التي تجد فيها الكثير من أنواع الطيور المختلفة والكائنات البحرية الفريدة.



